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Vooraf gestelde vragen 
   
Vergadering d.d. : maandag 2 juni 2025 
Soort vergadering : Gemeenteraad 
Nummer agendapunt : 7.D. 
Titel agendapunt : Bestemmingsplan ‘Julianalaan 68-70, Kaag’ (bestuurlijke lus). 
 

Vraag 1:  
Hoeveel woningen zijn er sinds 2013 bijgekomen? 
 

Datum: 
dinsdag 
27 mei 
2025 

Indiener: 
Mooi K&B - 
Mooren (Thijs) 

Antwoord: Dat is niet exact bekend, maar dat is op één hand te tellen. Sterker nog, 
waarschijnlijk is dat aantal alleen maar afgenomen. Immers, doordat het 
appartementencomplex Eijmershof is afgebrand en hiervoor slechts één vrijstaande 
woning terugkomt, is het aantal woningen op deze plek alleen al met 21 wooneenheden 
afgenomen. Wel is het aantal (ingeschreven) inwoners bekend: op 1 januari 2013 waren 
dat er 487, op 29 juli 2024 waren dat er 406. Daaruit is duidelijk op te maken dat Kaag 
niet groeit. 

 

Vraag 2:  
Wanneer heeft de raad besloten tot een verkeersonderzoek? 
 

Datum: 
dinsdag 
27 mei 
2025 

Indiener: 
Mooi K&B - 
Mooren (Thijs) 

Antwoord: De raad heeft geen besluit genomen tot het uitvoeren van een 
verkeersonderzoek. 
 

 

Vraag 3:  
Klopt het dat de ladderwagen brandweer niet met de pont meekan? 
 

Datum: 
dinsdag 
27 mei 
2025 

Indiener: 
Mooi K&B - 
Mooren (Thijs) 

Antwoord: De nieuwe ladderwagen kan niet met de huidige pont mee. Er zijn afspraken 
gemaakt met de brandweer om bij calamiteiten over een alternatief te beschikken, zowel 
in vervoer als in blusprocedures. Waardoor er adequaat gehandeld kan worden bij een 
eventuele calamiteit.  

 

 


